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Pytanie wymagające odpowiedzi pisemnej E-000340/2018 

do Komisji 
art. 130 Regulaminu 

Adam Gierek (S&D) 

Przedmiot: Efektywność energetyczna - PEF 

Podczas wspólnej debaty nad pakietem energetycznym „Czysta energia” w dniu 15 stycznia br., dot. 
m.in. efektywności energetycznej, stwierdził Pan, odnosząc się do mojej wypowiedzi, że nie popiera 
mojego rozwiązania i jest za dotychczasowym systemem, gdyż primary energy factors (PEF) mogą 
spowodować „podwójne liczenie”. 

Pytanie: o co Panu chodziło? Proszę wyjaśnić na przykładzie. To obecnie – wg moich danych – mamy 
właśnie groźbę podwójnego liczenia. 

Typowy przykład to owe 23 % oszczędności energii pierwotnej i 17 % oszczędności energii finalnej w 
propozycji KE, co w sumie ma dać 30% oszczędności (efektywności?). Jak to można wyliczyć? 

 


